
   
 

 

Betreft: Gavi kavel  
 

Den Haag, 17 mei 2023 
 
Geachte leden van de Commissie Bestuur, geachte wethouders, 
 
De Bomenstichting Den Haag vindt het nogal voorbarig om in te stemmen met het voorstel van het college 
tot de uitbreiding van het rechtsgebied van het Industrieschap Plaspoelpolder. 
 
We leggen dit uit. 
 
We hebben gezien dat het Gavi-kavel deels wordt ingenomen door een moerasbos met wilgen, zwarte els 
en riet. We spreken van een broekbos. Het bos staat op venige klei waar water niet wegzijgt. De 
grondwaterstand is hoog. 
Broekbossen in Nederland zijn grotendeels verdwenen omdat ze zijn drooggelegd, opgehoogd en in gebruik 
zijn genomen voor andere doeleinden. We vermoeden dat dit broekbos het enige broekbos is in Den Haag.  
In broekbossen leven weer heel andere soorten flora en fauna dan bijvoorbeeld in de duinen of droge 
parkbossen in Den Haag.  
Er is niet alleen sprake van een broekbos maar ook een heel interessant vochtig rietland. Het moerasbos en 
het rietland zijn amper toegankelijk. De rust en ongereptheid zijn gunstig voor flora en fauna.  
In verband met de biodiversiteitscrisis zouden deze biotopen juist in stand moeten blijven en uitgebreid 
moeten worden. En zeker niet plaats moeten maken voor bedrijven en verharding.  
 
Het Gavi-kavel is dus niet een waardeloos kavel dat makkelijk ingericht kan worden voor bedrijven.  
Nee, het Gavi-kavel is een gebied met waardevolle biotopen.  
 
We bevelen u daarom aan om eerst (voorafgaande aan de besluitvorming) een inventarisatie te maken van 
flora en fauna, en van de bodem en de hydrologische toestand om het hele terrein op waarden te schatten. 
En bedenk ook dat u van te voren een antwoord moet vinden op de vragen: hoe en waar u dit kavel zou 
willen compenseren met broekbos en rietland op venige klei en hoge grondwaterstanden?  
 
Dank u voor uw aandacht.  


